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Referat af skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 21. maj 2025 kl. 17.00 – 19.30 
Fjordskolen, Åbjerg 8, 6340 Kruså 
 
 
Deltagere:

• Inge Ryborg Lund 
• Svetoslava Ruseva 
• Lis Johansen 
• Kristine Roost Johnsen  
• Jacob Thomsen (Afbud) 
• Henrik Skade (Afbud) 

• Hanne Boström-Petersen 
(Afbud) 

• Karina Nikolajsen 
• Betina Julius Pedersen  
• Malte Siemer 
• Tina Mätzke 

 
Dagsorden 
 

1. Budgetopfølgning 
• Mørklægning i gymnastiksal 
• Asfalt på legeplads D/E / Asfalt i den 

store skolegård 
• Ansættelser  

Kort præsentation af ny 
afdelingsleder på E  
 
Forbrugsprocent for perioden 
frem til 1.5 følger det forventede 
på 33,3%. 
Der er udarbejdet et korrigeret 
budget i forhold til forventet 
elevtal pr. 01.08.2025 

   
2. Forslag til datoer i kommende skoleår Godkendt 

   
3. Evaluering og drøftelse af dialogmøde den 7. 

april 
Gennemgang af 
Trivselskommisionens arbejde 
Dette er taget til efterretning. 
Næste møde er 4. september. 

   
4. Status på planlægning af kommende skoleår 

• Folkeskolens kvalitetsprogram 
• Skolestartere 
• Klasser 
• Ansættelser - samtaler 

Pædagogisk personale (A, B, D og E) 11-
13. juni 
Lærere (A+E) 18. juni 

Vi talte om nogle scenarier som 
kan opstå ved de tiltag som ligger 
i kvalitetsprogrammet.  
Vi får 16 skolestarter til 
kommende skoleår. 
Vi skal have fastansat 3 
børnehaveklasseleder, 3 lærere og 
nye pædagoger/medhjælpere. 
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Børnehaveklasseleder (A, B, og E) 23. 
juni 

Bestyrelsen blev enige om, ikke at 
deltage ved samtalerne til 
pædagogiske personale og 
lærerne. Men deltager ved 
skoleleder ansættelse. 
 

   
5. Mål og Indholdsbeskrivelse for SFO 

Skolebestyrelsen skal godkende mål- og 
indholdsbeskrivelse for SFO 

Godkendt med enkelt rettelse i 
forhold til tidspunktet for 
revidering 

   
6. Orientering om tagrenovering Vellykket rejsegilde d.d. 

Forløber planmæssigt 
Afdeling B er tilbage i uge 27. 
Lige nu forventes tagbyggeriet 
færdig omkring oktober 2025. 

   
7. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 
2. MED-udvalg 
3. Øvrige medlemmer 
4. Skolens ledelse    

 
MED arbejder med Sygefravær, 
høje følelsesmæssige krav, 
Storteams opstart. 
Afd. D har efterspurgt en holdning 
til hvordan vi som skole vil 
forholde os til at forældre giver 
børn lov til at spille spil som er for 
ældre børn. Klasseteams skal have 
et fokus på at i tale sætte det. 
Taxakørsel kommer alligevel 
selvom man har afbestilt den. Er 
det noget som sker tit? 
 

   
8. Evt. – Fælles  Skoleleder og bestyrelsesformand 

taler om dagsorden til næste 
møde og man bedes melde 
tilbage om man kan deltage eller 
er forhindret. 

 

 

Næste møde mandag den 16. juni 2025 


